
SESTANEK
Z DIREKTORJI

IN PREDSEDNIKI
OSNOVNIH

ORGANIZACIJ ZSSS

Izvršni svet SOB Grosuplje in
občinski svet ZSS Grosuplje sta v
četrtek, 10. 2. 1983, organizirala
sestanek z direktorji' in predsed-
niki OO ZSS naše občine. Sesta-
nek, ki ga je vodil predsednik IS
tovariš Franc Gruden, je bil
glede na tematiko kakor tudi
glede na odziv udeležencev v
razpravah uspešen.

Najprej so prisotni obravna-
vali namen in pristop poslovnih
poročil poslovodnih organov pri
sprejemanju zaključnih računov
za poslovno leto 1982. Po uvodu,
ki ga je podal sekretar OS ZSS
tovariš Janez Lužar, je bil glede
na usmeritve sindikatov sprejet
sklep, da se poslovna poročila v
prvi fazi obravnavajo na seji
izvršnih odborov OO ZSS skupaj
z organi samoupravne delavske
kontrole.

Druga točka dnevnega reda je
bila namenjena pogojem izvoz-
no-uvoznega poslovanja v I.
tromesečju letošnjega leta in
pregledu plana izvoza za leto
1983. Na usmeritve, ki sta jih
pripravila tovariš Gruden in to-
variš Bajc, je stekla zelo kon-
struktivna razprava ne samo o
problemih, ki tarejo izvoznike v
naši občini, temveč so bili dani
tudi konkretni predlogi za razre-
šitev še nedorečenih vprašanj pri
vključevanju v izvoz.

Direktor DO Livar Ivančna
gorica je v svoji razpravi orisal
dejansko situacijo oziroma po-
goje in možnosti izvoznikov iz
celotne občine. Predvsem je iz-
postavil realen tečaj dinarja, ki
ga še ni, problematiko kreditira-
nja priprave izvoza glede na limi-
tiranje in kiatkoročno naravo
teh kreditov ter problematiko
uvoza, ki je vezan na realizacijo
preteklega obdobja ne pa na do-
sežen izvoz v tekočem obdobju.

Posebej je izpostavil tudi posle-
dice omejevanja uvoza opreme,
kar bo še povečevalo tehnično in
tehnološko zastarelost gospo-
darstva občine. Povdaril je, da so
stimulaci je za izvoz vsekakor po-
trebne, vendar pa dosedanji si-
stetn stimulacij in olajšav pri ob-
veznostih iz dohodka ne deluje v
taki meri kot smo načrtovali.

V nadaljni razpravi, v kateri so
sodelovali še tovariš Ukmar, dr.
Jurca, tov. Struna, tov. Nemanič,
tovariš Marolt, tovariš Korošec
in tovariš Plantarič, so bili izpo-
stavljeni problemi podobni s tem
da so se nekateri razpravljalci še

bolj konkretno dotaknili speci-
fičnih problemov v posameznih
panogah (predvsem pri izvozu
kovinskih izdelkov, opreme,
kooperacij in izvozu storitev).

Poseboa točka je bila name-
njena problematiki zdravstve-
nega varstva v občini, ki jo je v
uvodu podal tovariš Jože Nered,
predsednik skupščine občinske
zdravstvene skupnosti. Dana je
bila podpora usmeritvam in pro-
gramu skupnosti ter osnutku sa-
moupravnega sporazuma o ure-
sničevanju zdravstvenega var-
stva, ki je v javni razpravi in bi
skupaj s povečanjem prispevne
stopnje odnosno s spremembo
odnosov uveljavljanja pravic iz
zdravstvenega varstva v letoš-
njem letu omogočil poslovanje
skupnosti.

Dalj časa so se prisotni zadr-
žali pri obravnavi »porazumov o
združevanju sredstev za financi-
ranje glasila Naša skupnost, za
zadovoljevanje skupnih potreb
delovnih 1 judi in občanov v KS in
o razvijanju prostovoljnega deta
mladih v občini Grosuplje. Pri
tem ni šlo za vprašanje o po-
trebnosti združevanja sredstev
temveč o načinu izločanja sred-
stev, da delovne organizacije iz
naslova »sklada skupne pora-
be« ne bi bile kršiteljice dogo-
vorjenih usmeritev pri delitvi
sredstev informiranju omenje-
nega sklada. Tovariš Gruden je
obrazložil stališče IS in DPO do
tega vprašanja in obenem povda-
ril, da se zmanjša v predlogu
predlagani odstotek za financi-
ranje KS od 0,3% na 0,2% od
bruto OD. Udeležencem je bilo
predlagano naj tako oblikovane
sporazume sprejmejo v svojih
sredinah.

Ob koncu je tovarišica An-
gelca Likovič, vodja območnega
izobraževalnega centra DU
Boris Kidrič Grosuplje, in sekre-
tar Kluba samoupravljalcev, po-
dala program izobraževanja v
okviru kluba in način nadalj-
njega financiranja. Tovariš
Lužar pa je dodal še nekaj usme-
ritev za organiziranje rednih let-
nih sestankov članov OO ZSS, ki
v tem času že potekajo.

Na koncu lahko zapišemo, da
je bil sestanek po odzivu prisot-
nih na seji in pa posebno v raz-
pravah ploden in da ni preskro-
mna želja, da bi se ta ustaljena
oblika sestankov z direktorji, ki
je bila tokrat razširjena s pred-
sedniki OO ZSS, gojila tudi v
naprej.


